
 

                     Skoková komise České jezdecké federace 

 
Vážení sekretáři oblastí a členové Oblastních výborů, 
 

jménem Skokové komise bych Vám chtěl poděkovat za nesmírnou trpělivost a spolupráci během 
pokusu o prosazení “Kategorizace skokových jezdců” a jejím spuštění od začátku letošní 
jezdecké sezóny. Zároveň bychom se chtěli omluvit za zmatky, nepříjemnosti i zbytečnou práci, 
která v souvislosti s kategorizací nastala. Věřte mi, že vše bylo děláno s tím nejlepším úmyslem, 
abychom zbytečně neztratili další rok a Skoková komise plně postupovala ve shodě se 
Výkonným výborem ČJF. Neschválení tohoto projektu dne 13.1.2015 je pro nás velmi 
nepříjemným a naprosto nepochopitelným překvapením a celý postup ze strany VV považujeme 
za krajně nezodpovědný. 
 

V zápise z jednání VV dne 22.12.2014 je uvedeno ke kategorizaci:  
“Vzhledem k předložení tohoto materiálu v termínu těsně před jednáním VV ČJF a tím pádem k 
jeho nedostatečnému prostudování, VV ČJF navrhuje do 28.12.2014 rozhodnout, zda tento návrh 
schválit či nikoliv.. “ 
 

Již tato věta není ale zcela pravdivá, neboť návrh kategorizace členové VV dostali již koncem 
měsíce listopadu 2014 a prvotní návrhy k připomínkování ještě dříve. Přes to, že všichni věděli o 
záměru SK uvést kategorizaci do praxe již v letošním roce, někteří nám zaslali první připomínky 
až těsně před koncem roku.  
 

18.12.2014 proběhla schůzka SK s Ing. Metelkou, na které se probíraly konkrétní změny v 
pravidlech m.j. i související s kategorizací a na této schůzce SK předložila kompletní úpravy v 
jednotlivých článcích pravidel. Po celou dobu, na všech jednáních i po mailové komunikaci nikdo 
ze členů VV nedal ke kategorizaci žádnou vážnou námitku a ani se nezmínil o tom, že by se již v 
současném složení neměl / nechtěl pokoušet o její schválení. 
 

28.12.2014 dostala SK mailem kladné vyjádření od tří členů VV s drobnými připomínkami o den 
později ještě od dalšího člena. Všechny připomínky byly ještě zapracovány do chystané tiskové 
zprávy, která na základě souhlasných stanovisek vyšla 30.12.2014. Ani po jejím vydání se nikdo 
z VV nevyjádřil negativně a proto pokračovaly přípravné práce a 3.1.2015 byl na sekretariáty 
oblastí rozeslán metodický pokyn k prodlužování licencí. O všech krocích SK byl VV informován 
prostřednictvím mailů a telefonicky. 
 

Po celou dobu nikdo ze členů VV ani náznakem nezpochybnil návrh kategorizace nebo termín 
jejího uvedení do praxe a nechal Skokovou komisi dále provádět kroky směřující k jejímu 
úspěšnému zavedení a to včetně přidělání práce Vám, sekretářům oblastí. 
 

Díky předchozím souhlasům v souladu se zápisem 22.12.2014 a absenci vážných námitek jsme 
neměli jediný důvod pochybovat o jejím schválení a naprosto nechápeme důvody změny 
stanoviska některých členů VV. Pokud již v současném složení nechtěli přijímat takováto důležitá 
rozhodnutí, mohli nás o tom informovat již na posledním jednání VV roku 2014 a ušetřit nám i 
Vám spoustu zbytečné práce a nepříjemností.  
 

Považovali jsme za nutné podat Vám vysvětlení, neboť pro nás celá situace velmi mrzí. 
 

Za celou skokovou komisi 
 

Martin Ohnheiser 
    manažer SK 


